



Circular No: 14/2023

17 - 12-1444H
05 - 07-2023

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



تعميم رقم: 14 / 2023
التاريخ: 17 / ذو الحجة / 1444 هـ
الموافق: 05 / يوليو / 2023 م

**TO: DIRECTORS OF SCIENTIFIC
OFFICES, PRIVATE DRUG STORES
AND LOCAL PHARMACEUTICAL
INDUSTRIES**

After Compliments,

**Sub: Implementation of the electronic
Pack Insert (NashraTech)**

With reference to the decision of their Excellencies, Ministers of Health of the Gulf Cooperation Council States in their meeting no. 85, the 47 session, Riyadh dated 22-10-2022, which agreed the beginning of the NashraTech project and to extract the QR code for pharmaceutical products gradually.

Therefore, this is to inform you that the pharmaceutical companies should start apply for QR code through NashraTech.com for all registered pharmaceutical products (for the last approved PI), with need to maintain the paper pack insert during the current period.

NB: You should finalize the upload of the data on Nashra Tech. and to have the QR code for all the registered products before the end of 2025.

الأفاضل/ مديري المكاتب العلمية و مستودعات الأدوية
الخاصة ومصانع الأدوية المحليه

تحية طيبة وبعد،،

الموضوع: تطبيق برنامج نشرتك (NashraTech)

بالإشارة إلى قرار اصحاب المعالي والسعادة وزراء الصحة بدول مجلس التعاون الخليجي في اجتماعهم الخامس والثمانين - الدورة السابعة والأربعين (الرياض) 2022/10/22م، والذي نص على البدء في تطبيق مشروع النشرات الداخلية الإلكترونية للأدوية وطلب استخراج رمز الاستجابة السريعة (QR code) بشكل تدريجي.

عليه يجب على الشركات الدوائية البدء في تقديم طلبات الحصول على رمز الاستجابة السريع من خلال الرابط NashraTech.com لجميع المستحضرات المسجلة للحصول على QR code لآخر نشرة داخلية معتمدة لدينا، مع ضرورة الإبقاء على النشرات الورقية خلال الفترة الحالية.

ملاحظه: يجب الانتهاء من اضافة البيانات على نظام نشرتك والحصول على رمز الاستجابة السريع لكافة المستحضرات المسجلة قبل نهاية عام 2025م.



الدكتور/ محمد بن حمدان الربيعي
المدير العام

**Dr. Mohammed Hamdan Al Rubaie
Director General**

Cc: DDC

SH (Reg. of Human Med)

نسخه الى :

- الفاضلة/مديرة دائرة الرقابة الدوائية
- الفاضلة / رئيسة قسم تسجيل الأدوية البشرية



PADC

المديرية العامة للصيدلة والرقابة الدوائية
Directorate General of Pharmaceutical
Affairs & Drug Control



ص.ب: 393 مسقط - الرمز البريدي: 100 - هاتف: 22357111 - فاكس: 22358489

P.O. Box: 393 Muscat - Postal Code: 100 - Tel: 22357111 - Fax: 22358489

dgpa_dc Email: dg-padc@moh.gov.om